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Referat af Generalforsamling 
i Vinterbadeklubben OdinsVig 

 
Tid: Torsdag den 14. september 2023 klokken 19.00 
 
Sted: Sparekassen Kronjylland, Finlandsgade 1, stuen, 5000 Odense C 
 

Martin Dannevang (MD) bød kort velkommen til generalforsamlingen, og gav ordet til 
Christina Reimer Elkjær fra Sparekassen Kronjylland, som fortalte lidt om banken. 
Dette senere i referatet. 
 
a.  Valg af dirigent 

• Bjarne Dahler-Eriksen (BDE) – valgt 
BDE konstaterede at GF var lovligt indkaldt og at der havde været rettidige 

oplysende opslag på FaceBook 

b.  Valg af referent  
• Hanne Sandvad (HS) – valgt 

• HS takkede og optalte 23 fremmødte medlemmer af OdinsVig, samt Christina R.E. 
og Hans Kjems fra SK 

 
c.  Godkendelse af referat fra sidste generalforsamling 

• Referatet var fremlagt på bordene.  

• Kirsten Edlefsen (KE) oplyste at der i dagsordenen står ”bestyrelsesmedlem” ved 
hende, men iflg. referatet, står der suppleant. Blev rettet til en tastefejl og et smil. 

• Referatet blev godkendt. 
 

d.  Formandens beretning 
• MD oplæste en fyldestgørende beretning om den forgangene sæson.  

Hele beretningen kan læses i den vedhæftede fil. 
 

e.  Godkendelse af regnskab og forelæggelse af budget 
• Kasserer Ole Eriksen (OE) gennemgik regnskabet, med de forskellige poster. 

Regnskabet var fremlagt på bordene. 
Der var en del snak om at ’sauna’ beløbet skulle fremgå tydeligere af regnskabet. 
Dette noterede kassereren sig. Regnskabet blev godkendt. 
OE fremlagde også et balanceret budget for 2024. Også i budgettet skal ’sauna’ 
beløbet fremstå tydeligere. Budgettet var også fremlagt og vedhæftes her. 
Budgettet blev godkendt. 
Den kommende bestyrelse skal tydeliggøre pengene til saunaen i regnskabet og 
budget. 
 

f.  Indkomne forslag 

Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde senest to uger før generalforsamlingen. 
 

• HS havde indsendt et forslag til formanden: 

Jeg vil foreslå at OdinsVig sponsorerer havnebadet en ny centrifuge. Har set at SpinDry ApS forhandler dem.  
Jeg har ikke undersøgt hvad den koster, men evt. bruge nogle af de penge, som en del medlemmer har doneret 
til den ny sauna. Da, som jeg ser det, ikke er lige på trapperne. 
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• Der var enighed om at centrifugen er savnet, men forslaget om at bruge af 
saunabeløbet blev nedstemt, og OdinsVig’s egne midler, kan ikke dække det beløb 
som OE oplyste.  

• I første omgang blev forslaget ikke godkendt. Men der ønskes at OdinsVig’s 
bestyrelse går i dialog med Odense Kommune vedr. en ny centrifuge og evt. 
økonomien dertil.  

• Lasse Enkebølle Rasmussen (LER) foreslog at søge virksomheder, der mod reklame 
vil sponsorere en ny centrifuge. LER pointerede behovet/vigtigheden af en 
centrifuge i sæsonen. 

• Martin Sløk (MS) foreslog at søge kommunen om 2 – 1 løsningen ved køb af ny 
centrifuge. 

 
Bestyrelsen havde forslag til vedtægtsændringer: 

 

• §3 foreslår bestyrelsen at ændre punkt 1, 3 og 4 til: 

§ 3 Medlemskab  

1. Alle personer over 15 år kan blive medlem af foreningen ændres til: 

1. Alle personer over 18 år kan blive medlem af foreningen Godkendt 

3. Medlemmerne betaler et af generalforsamlingen fastsat indmeldelsesgebyr, og fortløbende kontingent. 
Godkendt 

Beløbet er et engangsbeløb ændres til: Medlemmerne betaler et fortløbende årligt kontingent Godkendt 

4. Udmeldelse kan ske ved skriftlig henvendelse til kassereren. Det indbetalte kontingent refunderes ikke 
ved udmeldelse. Ved manglende betaling af fortløbende kontingent, betragtes medlemmet som udmeldt 
Godkendt men formuleringen skal ændres til: Der udsendes en rykker/reminder. Hvis det ikke betales, så 
betragtes medlemmet som udmeldt. 

• §7 foreslår bestyrelsen at ændre punkt 1 og 2 

§ 7 Bestyrelse  

1. Foreningen ledes af en valgt bestyrelse bestående af tre medlemmer. Valget af bestyrelsen finder sted på 
generalforsamlingen, og bestyrelsen vælges for et år ad gangen. Bestyrelsen konstituerer sig selv med en 
formand og en kasserer (Rettet til: tre til fem medlemmer) Godkendt 

2. På generalforsamlingen vælges der to bestyrelsessuppleanter. De vælges for et år ad gangen 

 3. Alle medlemmer over 18 år er valgbare til bestyrelsen Godkendt 

• §11 foreslår bestyrelsen at ændre punkt 2 

§ 11 Foreningens opløsning  

1. Beslutning om opløsning af Vinterbadeklubben OdinsVig kan kun ske på en ekstraordinær 
generalforsamling med dette punkt på dagsordenen. Mindst 2/3 af de fremmødte medlemmer skal 
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stemme for en opløsning. 
I tilfælde af foreningens opløsning, går eventuelle overskydende midler til sociale og almennyttige formål. 

2. Hvis der ikke kan stilles en bestyrelse til den ekstra ordinære generalforsamling, er foreningen de-facto 
nedlagt og den afgående bestyrelse tager stilling til fordeling af midler jfr. stk. 1. Godkendt 

OE gav bestyrelsens begrundelse for at ændre Vinterbadeklubben OdinsVig til en Folkeoplysende forening 
Ideen eller grunden til ændringen er særligt det økonomisk. Bl.a. hvor Odense Kommune giver et 2 – 1 
bidrag. Dvs. at de dobler op på beløbet i forhold til det som foreningen selv kommer med, når der søges om 
tilskud til særlige aktiviteter.  

KE klargjorde vigtigheden af f.eks. en forsikring i klubben og økonomien dertil. Tidligere var OdinsVig’s 
værdisæt/vedtægter, at være talerør til kommunen mm. Jo flere medlemmer des bedre.  

OdinsVig består nu af 745 medlemmer og et andet behov er opstået, så nytænkning skal der til. Flere 
forslag om ’badning for medlemmer’ badning for f.eks. en bestemt gruppe handicappet, kurser mm. 
Forslaget blev Godkendt med 20 stemmer. 

 

g.  Fastlæggelse af indmeldelsesgebyret for det kommende år  
 
Fastholde et indmeldelsesgebyr på 150,- kr. og et årligt kontingent på 100,- kr. 
 
h.  Valg af bestyrelse (herunder suppleanter) og valg af revisor og revisorsuppleant 
 

•    Martin Dannevang (formand):  Modtager genvalg  
•    Ole Eriksen (kasserer):  Modtager genvalg 
• Kirsten Edlefsen (bestyrelsesmedlem): Modtager genvalg.  
• Elajna Pedersen (suppleant): Modtager genvalg  
• Anne Dorthe Christensen (suppleant): Modtager genvalg  
 

Alle fem bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, ønskede at forsætte i en ny bestyrelse på 
5 medlemmer. Der var ingen modkandidater, så den ny bestyrelse er Martin, Ole, Kirsten, 
Elajna og Anne Dorte.  
Bestyrelsen konstituerer sig selv med en formand og en kasserer på først kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
 

Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 
 

•   Her er der plads til dig 

Her meldte Karl Henrik Rasmussen og Emil Rasmussen sig. Ingen modkandidater og de blev valgt. 
 

Valg af revisor 
•   Martin Sløk:  Modtager evt genvalg.  Martin genvalgt 

 
Valg af revisorsuppleant 
•   Lasse E. Rasmussen:  Modtager evt genvalg.  Lasse genvalgt 

 
i. Eventuelt 
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KE lagde ud med at fortælle, at OdinsVig d. 11. september havde modtaget en mail fra Rune Bille, 
Odense Kommune.  
Dette er en bekræftelse på opstilling af saunaen hvis….. OdinsVig kan betale 
strømforbrug/energiforbrug forsikring samt at saunaen kan benyttes af alle Havnebadets gæster. 
Dette er ikke de aftaler OdinsVig tidligere havde med kommunen, og en helt ny oplysning som 
bestyrelsen ikke havde nået at drøfte inden generalforsamlingen. 
KE omdelte mailen, som blev drøftet. En klar melding om at dette ikke er noget OdinsVig hverken 
kan eller skal løfte. Bestyrelsen arbejder videre på projektet. 
 
Ny suppleant Karl Rasmussen foreslog et ’større’ medlemsfordels program med Nelle’s. Her har 
Karl en del kontakt til. Ok, til at han bare gik i gang, med at lave nye aftaler. 
 
Derefter bød MD velkommen til Specialsygeplejeske Louise Strandholm Bech, Psykiatrisk afdeling 
Odense. 
Louise fortalte historien og grunden til at OdinsVig, blev indstillet til Publikum Frivillighedsprisen. 
 
Hver tirsdag i vinter, har Louise og Odense Psykiatri, tilbudt deres patienter at komme i Odense 
Havnebad, i et forsøg Louise arbejde med. Vinterbadeklubben OdinsVig stillede frivilligt til 
rådighed med guidning og vejledning i at vinterbade hver tirsdag.  
Forsøget har været en stor succes. 30 patienter fra senge psykiatrien og lokalpsykiatrien har 
deltaget, igennem vinteren og psykiatrien forventer at gentage badningen i vinter. 
 
Et spændene og interessant foredrag. 
 
MD takkede generalforsamlingen, Louise og en stor TAK til Sparekassen Kronjylland for lån af 
lokale. 
 
Som jeg skrev først i referatet, startede generalforsamlingen med at, også Sparekassen Kronjylland 
bød Vinterbadeklubben OdinsVig velkommen til bankens lokaler, ved Christina Reimer Elkjær  
 
Cristina’s tekst kort: 

Sparekassen (SK) takkede for et godt samarbejder med OdinsVig. Banken er forholdsvis ny 

på Fyn, med kun 4 år her. 

De er ikke en ny bank/sparekassen men en af DK’s ældste virksomheder fra 1829 i Randers. 

De har etableret filialer i DK, og har over 50 filialer og går mod strømmen, altså modsat 

andre banker som lukker filialer. SK er en Garant Sparekasse, de fleste andre banker er 

A/S. 

Banken ejer sig selv. Kunder kan købe garant beviser 

SK laver lokale sponsorater i DK og nævnte bla.  Zoo og HCA-festival, kvindelandsholdet 

m.fl. Vil gerne være synlige lokalt. De er en almindelig sparekasse. Kunden er i fokus og det 

relationelle er vigtigt. 

SK byder flere gange på morgenkaffe ved havnebadet, for at erhverve nye kunder og 

fortælle om banken, samtid udlodder de et vinterbadekit. Herefter fik sidste udtrukket 

vinder, HS overrakt en dejlig badekåbe og et par badesandaler mm. 

 
Referent Hanne Sandvad 


